
Generalforsamling i Odder Vinterbadeklub tirsdag d. 28. marts 2023

Referat efter punkter på dagsorden:

1.Dirigent.Bestyrelsen foreslog Rasmus Knudsen som dirigent. Han blev valgt og 
starter med at sige at generalforsamlingen er lovlig varslet.

2.Beretning fremlagt af formanden:  
Fem bestyrelsesmøder i løbet af året. 
Tak til Fuldmånegruppen og gusmestrene som har lavet fantastiske arrangementer.
Trin ved saunaen lavet af frivillige.  
Sæsonstart d.14. september pga. varmt vejr og dyre elpriser. 
Det varme vand har været lukket og åbningstiderne indskrænket.
Nytårskuren op til revision pga. lav deltagelse. 
Kommunikation til medlemmerne med en ny lukket gruppe på facebook; ”Det sker i 
OVK” Fungerer fint. 
Påmindelser vedr. indbetaling til tiden. Husk medlemsnummer på betaling, eller brug 
evt. navn og fakturanummer. Husk at betale for dine gæster!!  
Status: 322 medlemmer og venteliste på 163 personer. 
Arbejdsdag i august. 
Formanden takker for fremmøde. 
Spørgsmål fra salen om længden på sæson: Sæsonen slutter 31. maj.

3.Regnskab fremlægges. 
Ditte fremlagde regnskab

4.Budgetforslag for 2023. Godkendes

5.Behandling af indkomne forslag:
a)Forslag: At medlemmerne kan søge om  at få orlov. Er i strid med vedtægter, så det 
kan ikke stilles til afstemning. Bestyrelsens holdning: Kan ikke lade sig gøre, da 
ventelisten er for lang.
b)Forslag om nye og større vinduer i saunaen. Ønske om en ombygning, der kan give 
panoramaudsigt. Skal vurderes i forhold til OVK´s økonomi. Muligvis krav om 
byggetilladelse fra naturstyrelsen og der skal søges dispensation fra kommunen. Nye 
vinduer kræver således at regler og krav gennemgåes først, for at se om det kan lade 
sig gøre.     
Generalforsamlingen pålægger bestyrelsen at der skal arbejdes videre med processen.
Nyt gulv højere prioritet hos bestyrelsen. 
c)Forslag: Udvidet åbningstid især formiddag og weekend. For upræcist, så det kan 
ikke sendes til afstemning. Bestyrelsen vil fortsat være åben for ændringer i 
åbningstiderne, hvis ønskerne bliver mere konkrete. 
d)Forslag: Udvidelse af medlemstallet. Forslaget ikke konkret nok til afstemning. 
Bestyrelsen tager ønsket til efterretning. 
e)Forslag: Indsigt i besøgsfrekvens. Der er ikke to uger der er ens, så det er svært at 



fremlægge noget konkret. Opfordring til at alle skal bruge deres brik. 

6.Fastsættelse af kontingent. Forslag fra bestyrelsen om stigning på kontingent fra 
500 til 600 kr . Flertallet i salen synes det er fint. Vedtaget. 

7.Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter.
Mia Stephansen og Nana Kyed genvælges uden modkandidater. Suppleanter: Annette 
Berg og Claus Buur vælges

8.Valg af Revisor genvælges.

9. Eventuelt. Henstilling til mere lys/flere lamper ved bænke. Gerne længere 
åbningstid fredag. Drøftelsen herom tages i bestyrelsen. 


